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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 15. februar 2013 

 
Tid og sted:   kl. 09.30 – 12.00, Skibotn samfunnshus 
 
Tilstede:   Stian Forsaa, Eirik Skoglund, Jonas Stenberg Nilsen, Vebjørn Karvonen, 

Susanne Garden, Rebecca Ørnebakk og Ida-Kristin Larsen. 
 
Forfall:   Ingen 
 
Vara:    Ingen 
 
 
Ordfører Sigmund Steinnes deltok på møtet kl. 09.00 – 11.15. 
Oppvekst- og kultursjef May-Tove Lilleng deltok på møtet kl. 10.00 – 11.15 
 
 
1/13   Orienteringssaker 
 

a) Ungdomsrådets budsjett 2012 
b) Ungdomsrådets årsavslutning 21. desember – felles oppsummering 
c) RUST-møte 30. januar – Rebecca forteller fra møtet 
d) Ungdommens Storting 2013 
e) Sak 29/12 Fritidstilbudet i Storfjord – Rebecca og Ida forteller om arbeidet 
1. med saken etter forrige møte 
f) Regionalt ungdomstreff i Lyngen 12. april 2013 
g) Ungdoms- og generasjonskonferanse Troms 26. – 28. april 2013 
h) Ungdommens fylkesting oktober/november 2013 
i) Eventuelt 
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Behandling: 
 

j) Brosjyre fra Norsk olje og gass 
k) Småjobbsentralen 
l) Åpning av flerbrukshallen 

 
Sakene tatt til orientering 

 
 
2/13   Møteplan våren 2013 
 

Det kan være greit for ungdomsrådet å ha en møteplan. Forslaget til datoer er satt 
opp i forhold til kommunestyrets møter, slik at ungdomsrådet har mulighet til å 
drøfte ungdomsrelaterte saker som skal opp i kommunestyret på forhånd, og 
eventuelt lage skriftlige uttalelser eller sende representanter til å uttale seg/legge 
fram forslag dersom det er aktuelt. 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet setter opp disse møtedatoene for våren 2013: 

• Torsdag 18. april 
• Fredag 14. juni 

Leder får fullmakt til å endre møteplanen dersom det er behov for endringer eller 
flere møter. 
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt 
 

Vedtak: Ungdomsrådet setter opp disse møtedatoene for våren 2013: 

• Torsdag 18. april 

• Fredag 14. juni 
Leder får fullmakt til å endre møteplanen dersom det er behov for endringer 
eller flere møter. 

 
 
3/13   Endring av skolestruktur i Storfjord 
 

Kommunestyret gjorde i forbindelse med budsjettbehandlinga før jul følgende 
vedtak: 
 
(…) 
4.5.1 Storfjord skal ha følgende lokalisering for tjenestene: 

4.5.1.1 Hatteng: Skal være senter for kommuneadministrasjon. 
Senter for kommunens sentralskole (1-10 klasse). 
Åsen skal fortrinnsvis bygges om til Eldretun. 

4.5.1.2 Skibotn: Det skal være ett omsorgssenter i kommunen som 
bygges i Skibotn. 
Barneskole(1-7 klasse). 

4.5.1.3 Oteren: Helsehuset og PU lokaliseres på Oteren 
4.5.2 Omgjøring til en Sentralskole iverksettes august 2014 SOK nedsetter en 
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arbeidsgruppesom utreder en felles ungdomsskole i kommune 
(…) 
 
Ungdomsrådets leder har bedt om at saken settes på sakslista slik at ungdomsrådet 
kan uttale seg om vedtaket. Ordfører Sigmund Steinnes inviteres til å delta i møtet 
når saken behandles. 
 
Behandling: 
 
Arbeidsgruppa nedsatt av SOK ønsker innspill om hva som skal vurderes og 
utredes i saken. 
 
Dette bør utredes: 

• Læringsmiljø: Hvilke konsekvenser vil større sammenslåtte klasser få, kan 
det bli færre lærere per elev? Annet? 

• Sosiale konsekvenser: Hvordan vil sammenslåing påvirke det sosiale 
(positivt/negativt). 

• Mobbeproblematikk på små skoler kontra store skoler. 
• Reisetid: Konsekvenser for hverdagen og helsa? Mindre fritid og leksetid? 

Konsekvenser for familien, fordi eldre søsken ikke kan hente i SFO osv. 
Væravhengighet. 

• Trafikksikkerhetssituasjonen: Flere på veien og få skikkelige busslommer. 
• Miljøkonsekvenser med mer buss? 
• Vil det lønne seg å bygge ut? Hvor lang tid tar det å tjene inn utbygginga? 
• Hvordan kan man ta høyde for framtidig endring i elevtall, hva om tallet 

øker? Er det nok kapasitet på gymgarderober? 
• Det er viktig å vurdere det totale økonomiske bildet, og positive/negative 

konsekvenser av sammenslåing. 
 

Ungdomsrådets leder ønsker å inviteres til møte i arbeidsgruppa. 
 
 
4/13   Sjumilssteget 
 

Oppvekst- og kultursjef May-Tove Lilleng orienterer om Sjumilssteget og hvordan 
Storfjord kommune jobber med internkontrollen. Det ønskes innspill fra SUR på 
det arbeidet som er gjort så langt. 
 
Behandling: 
 
May-Tove orienterte om Sjumilssteget. Det ønskes innspill om organiseringa av 
barnas kommunestyre. 
 

• Formannskapet bør inviteres/delta uten talerett. 
• De ansvarlige for kommunens tilbud til barn og unge må være til stede slik 

at saker følges opp, og ikke bare blir tatt opp i møtet. 
• Alle fremmer saker til barnas kommunestyre på forhånd, innen en frist. 
• Ungdomsrådet kan være veiledere for de andre, bidra med sin erfaring. 
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• Representanter bør være de 7 i SUR, pluss en fra hver klasse 5. – 10. 
klasse, samt leder og nestleder fra elevrådene. 

 
Saksliste settes opp i SUR-møtet 18. april. 
 
Jonas og Sigmund setter opp dato for møtet. 
 
 

5/12   Kulturell kurshelg 
 
(Utsatt sak fra forrige møte.) 
I sak 21/12 og 28/12 diskuterte ungdomsrådet kulturtilbudet for ungdom. 
Man var enige om at tilbudet gjennom kulturskolen og UKM er veldig godt, men 
at det kanskje ikke er alle familier som har råd til å delta. Det kunne derfor være 
viktig å jobbe med tilbud som ikke koster så mye, og ungdomsrådet ønsket å 
diskutere muligheten for å arrangere kurshelg, f.eks. i teatersport eller dans, på 
neste møte. 
 
Stian, Rebecca og Maria fikk i oppgave å kontakte aktuelle kursledere for å høre 
hva pris o.l. for ei kurshelg vil være. Disse resultatene legges fram, og saken tas 
opp for videre behandling på dette møtet. 
 
Behandling 14.12.2012: 
 
Saken utsatt til neste møte. 
 
Behandling: 
 
Mulighetene for en sommerleir vurderes.  
Aldergruppe? 
Aktiviteter – valgfrie workshops. 
Sove i telt, med bål og frie aktiviteter på kvelden. 
 
SUR avholder arbeidsmøte etter skoletid tirsdag 5. mars. 

 
 
6/13   Karriereveiledning i barne- og ungdomsskolen 
 

(Utsatt sak fra forrige møte.) 
Jonas orienterer om saken i møtet. 
 
Behandling 14.12.2012: 
Saken utsatt til neste møte. 
 
Behandling: 
 
Jonas utformer utkast til brev som legges fram på neste møte. 
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7/13   Opplæring i saksframgang 
 
(Utsatt sak fra forrige møte.) 
Ekstrasak tatt opp i møtet. 
 
Behandling 14.12.2012: 
Saken utsatt til neste møte. 
 
Behandling: 
 
Saken utsettes. 
 
 

8/12   Høring og offentlig ettersyn av detaljreguleringsplan - Lindevollen 
 
Kommunestyret har foreslått å gjøre om Lindevollen på Hatteng til et område for 
lek- og idrettsaktiviteter. Planene er sendt på høring til berørte parter. De 
gjennomgås i møtet. Ungdomsrådet må vurdere om de ønsker å komme med en 
uttalelse til planene. 
 
Behandling: 
 
Ungdomsrådet stiller seg positive til at området skal omreguleres til lek- og 
idrettsformål. 

 
 
9/12   Innkomne søknader 
 

a)  Søknad om støtte til ungdomstreff på Otertun – Rett fram 
 

(Se vedlegg.) 
SUR må avgjøre om de ønsker å støtte søknaden. 
 
Behandling: 
 
Jonas meldte seg inhabil og forlot møtet under behandling av saken. 
 
Forslag fra Eirik: 
Støttes med kr. 1.000,-. 
 
Forslag fra Ida-Kristin: 
Støttes med kr. 1.500,-. 
 
Forslag fra Stian: 
Støttes avslås 
 
Forslag fra Eirik vedtatt med 3 mot 3 stemmer for Ida sitt forslag. Leders 
dobbeltstemme avgjorde. 

 
Vedtak:  Støttes med kr. 1.000,-. 
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Eirik forlot møtet kl. 12.50, før signering av protokollen. 
 
 
 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Rebecca Ørnebakk (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Susanne Garden (s) 
Vebjørn V Karvonen (s) 
Stian W Forsaa (s) 

 
 
 
Rett avskrift bekreftes 15. februar 2013 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


